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          Rødovre, den 23. september 2024 

 

Referat Generalforsamling 
 

Antal deltager:  ca. 30 deltagere  

 

Formanden byder de fremmødte velkommen. 

 

Punkt 1: Valg af dirigent 

 
Jan Maribo vælges som dirigent og takker for valget.  

Indkaldelse er sket retmæssigt, så generalforsamlingen kan fortsætte 

Dagsordenen gennemgås   

 

Punkt 2: Formandens, kassererens og udvalgenes årsberetning 
 
Formanden får ordet til gennemgang af formandens beretning.  

(denne er sendt ud på forhånd og de primære punkter fremhæves her) 

 

3 fokusområder: 

- Økonomien er i fokus, indtægter og udgifter skal balancere for at sikre, at vi kan undgå 

kontingent stigninger. Det tilstræbes at øge indtægtssiden.  

- RSIK ønsker at fremstå som een forening – der er fokus på at få de 2 afdelinger til at 

fungere bedre sammen. Samarbejdet er forbedret gennem det seneste år, vigtige 

områder som istid er bl.a. langtidsplanlagt. 

- Kommunen og samarbejdet – Der har været en udskiftning på nogle vigtige poster, 

som gør samarbejdet lidt mere bureaukratisk og øgede omkostninger kan blive en 

konsekvens. Det arbejdes der med. 

- Ny off ice hal er godkendt og forventes færdig til sæsonen 25/26 

- Ishockeyafdelingen vil skabe tættere kontakt mellem bestyrelsen og den sportslige del 

via et særskilt udvalg i bestyrelsen. 

 

Indlæg fra den sportslige ledelse i de to afdelinger: 

  

Kunstafdelingen – v/ Isabella 

- Kunstafdelingen har fået flere træninger og runder ca. 220 medlemmer, heraf ca. 80 

fun skate løbere – man arbejder nu med en venteliste på flere hold. 

- En løber mere på NTG-gruppen, samt 1+1 Team Danmark elever, meget stor afdeling i 

forhold til andre klubber man måler sig med. 

- Der samarbejdes med ishockeyafdelingen omkring skøjte træning.  

- Samarbejdet med Valhøj Skole fungerer fint 

- Isabella har gennemført Diplom træner uddannelse (DIF) og deltager i unionens 

arbejde med at forme uddannelsen for trænere i DK. 

 

Kommentar fra salen: Ishockeyen roser for at de mange udøvere der er på 

træningerne, en fornøjelse at se  

 

Ishockeyafdelingen – v/ Tobias 

- RSIK var lidt udfordret på antallet af spillere på divisionen, hvilket betød en lidt 

skuffende sæson. U18 sikrede sig guldet – Flot. 

- På de øvrige årgange så vi en stor udvikling og potentiale for fremtiden.   

- Rekruttering har været meget i fokus og der er rigtig mange helt små - positivt. 

- Kommende sæson med mange nye trænere, herunder tidligere RMB-spillere og 

ungdomsspillere med RSIK DNA. Der vil blive sat ekstra fokus på at få lidt mere 

disciplin inde i træningerne generelt med henblik på at fremme udviklingen. 
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- Senior afdelingen har oplevet en lidt turbulent sæson, med afgang af spillere. Bl.a. til 

en nyetableret forening som på uforståelig vis har fået adgang til istid i skøjtehallen. 

 

Ingen spørgsmål fra salen. 

 

Formanden får ordet igen og sætter fokus på frivillighed 

- Frivilligheden er under pres, vi er nødsaget til alle sammen at hjælpe med at fremme 

frivilligheden, selvom rigtig mange bidrager med meget – TAK FOR DET.  

- En særlig person bliver nævnt i denne sammenhæng - Annelise Hansen – som har valgt 

at trække sig tilbage efter en menneskealder – HURRA for en ildsjæl af en anden 

verden. 

Formanden sætter ord på: 

Den frivillighed og det arbejde der har været leveret, er uden sammenligning og du er 

et kæmpe forbillede for alle.  

Listen af opgaver du har løst gennem årene, er meget meget lang og det er nødvendigt 

at dele dem ud på flere personer for at få det til at hænge sammen. 

Der er samlet ind i klubben og blomster og gaver overdrages. 

Annelise siger tak – Hvor er årene er blevet af, det hele begyndte i kostalden i 1972 

med at følge Mighty Bulls og i start 90’erne støtteforeningen og så fik jeg nok aldrig 

”rumpen” ud og her står vi så d. 23. september 2024 

”Jeg har altid været STOR fan af foreningsarbejdet ” 

Ishockeyen har givet mig store oplevelser ikke kun med Bent og Jannik, men også med 

mange som har været omkring mig. 

 

Punkt 3: Godkendelse af regnskab 
 

Tallene er lagt ud på forhånd på foreningens hjemmeside rsik.dk, et par hovedpunkter 

nævnes.  

Ishockeyens resultatet viste sig at give et rimeligt stort overskud, grundet at Divisionen ikke 

kom med i slutspillet og at ture til det jyske ikke blev en realitet. Derfor besluttede man at 

bruge nogle af pengene på forbedringer på forskellige områder, ny slibemaskine, udstyr til 

styrken, begynder udstyr, Fys til U12-U14  

Behøver ikke mere end ca. kr. 250.000 i egenkapital 

Medlemsantallet ca. 400 ishockey – 220 i kunsten  

Omsætning på ca. 5 mill. i hele RSIK  

 

Regnskabet er godkendt uden nogen spørgsmål.  

 

 

Punkt 4: Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 

Kasser for 2 år   

Annelise Hansen ønsker ikke genvalg – Maria Plato valgt uden modkandidater 

 

Bestyrelsesmedlemmer for 2 år 

Helle Dick villig til genvalg – valgt uden modkandidater 

Josefine Quaade villig til genvalg – valgt uden modkandidater 

Birgitte Bjørneboe villig til genvalg – valgt uden modkandidater 

 

Bestyrelsesmedlem for 1 år 

Jesper Jørhof Rasmussen villig til genvalg – valgt uden modkandidater 

Carina Andersen forslås som medlem for 1 år – valgt uden modkandidater  

 

Bestyrelsesmedlem for 2 år (Kunsten) 

Fie Aagaard villig til genvalg - valgt uden modkandidater 
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Punkt 6: Indkomne forslag 

 
Der var ikke nogen indkomne forslag. 

 

Punkt 7: Eventuelt  
 

- Johnnie – Starter med at lykønske Annelise og spørger, hvor henvender man sig med 

praktiske ting nu hvor Annelise stopper 

Svar: Henvendelser rettes til den øvrige bestyrelse 

- Erling – I forbindelse med den nye hal ledelse spørges det - Hvad koster det at leje 

hallen – tidligere har det været ca. 600 kr., men er nok dyrere fremover.  

Svar: Det er ikke lagt fast, der har været dialog med bl.a. Team Rødovre. Der er dialog 

om brugsregler, klubben er præsenteret for et beløb på 750 kr. pr. time.  

Den nye leder vil håndhæve regler, som der er blevet set lidt igennem fingre med 

tidligere.  

Kommentar: Det fortælles at i andre sportsgrene betaler uden for foreningstimer (fra 

15 og fremefter) 

Kommentar: Hvorfor slutter is sæsonen så tidligere – det er taget med i dialogen, hvis 

det kommer til en dialog om forskelsbehandling  

Kommentar: Der kan godt differentieres priser overfor udefrakommende som bruger 

hallen. 

Kommentar: Husk fokus på RSIK-foreningen  

- Ny/ekstra halmand med rutine starter snart i skøjtehallen 1. oktober 

- Michael: Omklædningsfaciliteter – Der mangler basis ting som f.eks. brushoveder og 

vandtemperaturen svinger meget. En on going dialog om mangler.   

Nogle gange bliver der sat hårdt mod hårdt.  

Renovations puljer bliver skåret ned når kommunen mangler penge. 

Svar: Bestyrelsen noterer sig problemet og tager det med på næstkommende møde. 

- Spørgsmål: Hvad er det med en anden ishockey klub? 

Rune forklarer: Der er en Rullehockey klub ”Rødovre Red Devils” som består af flere 

tidligere RSIK senior medlemmer. De har ændret deres vedtægter, så de også kan få 

istid via kommunen, som har godkendt.  

Det har medført en masse ekstra arbejde for RSIK’s bestyrelse.  

Vi er meget forundret over at kommunen har godkendt dette – Kan på sigt give store 

udfordringer for det samlede foreningsliv.  

Kommentar fra salen: Senior afdelingen er utrolig kede af denne udvikling, ikke godt 

for klimaet i klubben, da der er flere tidligere RSIK-medlemmer involveret.  

Isabella – Kan vi gøre noget for udgå en lignende situation? 

Svar: Det bliver svært i forhold til reglerne for det frie foreningsliv. 

Tidligere har RK’s holdning været at der var en kunstskøjteløber klub og en ishockey 

klub tilbud i hallen, men det har tilsyneladende ændret sig.  

 

  

Ingen yderligere kommentarer  

 

Formanden runder af, takker dirigent Jan Maribo.  

 

 

 


